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Er innfødt nesodding og går 
til vanlig på Oslo by Steiner-
skole. Bor dette skoleåret 
14/15 i Portsmouth, England. 
Har lenge vært med i både 
Rød Ungdom og Natur og 
Ungdom. Med en musikalsk 
familie ble kunstlinje og 
kulturinteresse naturlig. Jeg 
liker å snakke med folk. Sto-
ler på egen dømmekraft og 
prøver å se det beste i men-
nesker. 

Rødts kumulerte kandidat:
Lily Agnes Kolltveit Ford (18) 

Jeg er opptatt av store ting 
som  at ikke Norge skal være 
med i krig, miljø og feminis-
me. Å vokse opp i en famile 
på Fjellstrand uten bil betyr 
at jeg vet det meste om beho-
vet for gang- og sykkelveier.
Dersom du ønsker Lily 
Agnes i kommunestyret 
bruker du Rødt sin liste 
og setter kryss ved hen-
nes navn.

På valglista:

Marcus Mauricio Knud-
sen (32) Hellvik

Masterstudent ved det 
Teologiske Menighetsfakul-
tet.  Har tidligere jobbet for 
Fredskorpset og Røde Kors. 
To barn på 1 og 4 år. 

Nesodden Rødt skal være en 
klar og ansvarlig stemme i 
lokalpolitikken. Prioriterte 
saker for Nesodden Rødt, 
bør være å legge til rette for 
bosetting av kvoteflyktninger 
og utbygging av gangstier.   

Espen Kihle (43) 
Fjordvangen

Er fra Tønsberg og har 
bodd på Nesodden i 2 år. 
Jobber på bolig for psykisk 
utviklingshemmede. 
Deltidsstudent. Har 
ikke satt meg dypt inn 
i noen lokale saker 
ennå. Er først og fremst 
opptatt av Miljøkrisen(e) 
(naturspørsmål), 
sosial rettferdighet og 
internasjonal solidaritet. 
Disse spørsmålene bør ses i 
sammenheng med tanke på 
løsninger og forbedringer 
som også er uforenelig med 
nyliberalistisk kapitalisme. 
Har stemt Rødt de siste 
20 årene, først og fremst 
grunnet utenrikspolitikk. 
Ingen støtte til 
imperialistenes kriger, i 
motsetning til SVs svik.

Gang- og sykkelveier 
fortsatt på vent?

AP og Høyre  har sørget 
for at bygging og drift av 
omsorgsboliger på Nes-
odden skal legges ut på 
OPS-anbud. Privat aktør 
skal drifte boligene i 30 
år. Innen fjernvarme har 
også kommunen gjort en 
OPS-avtale. 

I alle kommuner er det 
behov for å samarbeide med 
private. Det som høyresida 
de siste åra har kjempet for 
og til dels fått gjennomslag 
for, er imidlertid å privati-
sere offentlige tjenester på 
kommersielt grunnlag som 
sjukehjem, barnehager osv. 
Påstanden om at dette gir 
rimeligere og/eller bedre 
kvalitet på tjenestene har  
blitt tilbakevist gang på gang. 
Resultatet er private kom-
mersielle tjenesteleverandø-
rer med svære overskudd. 
Ofte på bekostning av ansatte 
med  lavere lønninger og 
dårligere pensjons- og vel-
ferdstilbud samtidig som det 
offentlige velferdstilbudet 
forringes.
Etter hvert som stadig flere 
har skjønt og sett at disse 

Offentlig privat  samarbeid -  OPS –   
er privatiseringsmotoren

formene for privatisering 
ikke gir bedre velferdstilbud, 
har slike framstøt møtt stadig 
større motstand. 

Med OPS  står anbudsvin-
neren for både finansiering, 
utbygging og vedlikehold 
av prosjektet.  Kommunen 
leier eksempelvis skolen eller 
omsorgsboligene tilbake, ofte 
for 30 år. 
OPS selges inn bl.a. med 
påstander om at dette er 
prosjekter som er
- Billigere
- Gir bedre tjenester til bru-
kerne
- Bedre kostnadsstyring ved 
mer hensiktsmessig risiko-
fordeling

Billigere?

En kommune vil alltid  kunne 
få billigere lån/finansiering 
enn en privat utbygger. I 
tillegg må en privat utbyg-
ger ta høyde for den risikoen 
han tar i den tilbudte prisen. 
Noen er til og med så frekke 
at de påstår at dette er løs-
ningen for kommuner som 
ikke har råd til å ta opp mere 

gjeld. Har man ikke råd til å 
låne penger gjennom kom-
munale ordninger, har man i 
hvert fall ikke råd til å inngå 
en OPS-kontrakt! 
Bedre tjenester til brukerne?
Hvorfor skulle en privat 
løsning gi bedre tjenester til 
brukerne enn dagens kom-
munale tjenester? Hovedut-
fordringen for kommunene 
i dag er mangel på penger til 
å bygge ut tjenestene til et 
tilfredsstillende nivå. OPS-
kontrakter løser ikke dette 
problemet!

Bedre risikostyring?

Uansett hvordan man forde-
ler risikoen, så vil den største 
risikoen for kommunen være 
at man mister handlefrihe-
ten i 20 eller 30 år. I tillegg 
må man bære risikoen for at 
leverandøren kan gå konkurs 
el.

Hvordan kjempe mot 
OPS og annen privati-
sering av kommunale 
tjenester

Ved utlysning av offentlig 

anbud innenfor bygg- og 
anleggskontrakter krever 
Rødt at:
- Bedrifter med landsom-
fattende tariffavtale skal 
prioriteres ved inngåelse av 
offentlige kontrakter.
- Kontrakter skal oppheves 
dersom de ansatte nektes å 
inngå landsomfattende tariff-
avtale etter norsk lov.
- Arbeidet skal utføres av 
tilbyderen og dennes ansatte. 
Hvis bruk av underentreprise 
allikevel er nødvendig, skal 
kontraktene stille krav om 
maksimalt to ledd.
- Avtale om underentreprise 
med enmannsforetak el-
ler anvendelse av innleid 
arbeidskraft må godkjennes 
etter skriftlig begrunnelse fra 
entreprenøren.
- På kommunens byggeplas-
ser må minst en person på 
hvert arbeidslag forstå og 
kunne gjøre seg godt forstått 
på norsk.
Rødt vil at all konkur-
ranseutsetting og priva-
tisering av kommunale 
tjenester skal stanses.

Forslag til ny trafikksik-
kerhetsplan foreligger 
fra Rådmannen.  270 
innspill kom fra innbyg-
gerne.  I handlingsdelen 
finner vi få  tiltak som lø-
ser disse utfordringene.   

En del forslag til å lage 
reguleringsplaner for de mest 
utsatte strekningene forelig-
ger.   Det er: 
- Beksrudbakken-Fjellstrand
- Fjellstrand skole Fjellkrys-
set
- Hegelundveien.Balsrud-
veien
- Ommen-Bleksli vannverk
- Kløftaveien 106-Munke-
rudstubben
Men det skal ikke gjøres før 
i 2017.   

Planene for Fjordvangen-
Torget og Hellvikveien er 
ferdige og venter på penger 
fra Fylkeskommunen.

Farlige kryssinger

Tiltak for å sikre farlige kryss 
og krysningspunkter er nes-
ten fraværende. 

Vurderinger skal gjøres 
av tiltak i Tangenveien og 
Myklerudveien, men farlige 
kryss som f.eks. Oksval og 
Skogheim er ikke nevnt. Det 
skal imidlertid telles antall 
kryssinger en rekke steder 
i år. Og neste år skal det 
vurderes fjerning av gamle 
og opprettelse av nye gang-
felt.  Når noe skal utføres er 
svært uklart. 

Det foreligger noen forslag 
til skilting og oppfølging av 
parkeringsbestemmelser.  
 
Konkretisering

Det er stort behov for å 
omgjøre dette planforslaget 
til en mer handlingsrettet 
plan med tiltak og tidsfrister.   
Planen ligger her: https://
innsyn.e-kommune.no/
innsyn_nesodden_politisk/
wfdocument.aspx?journalpo
stid=2015012999&dokid=35
9911&versjon=1&variant=P&
ct=RA-PDF  Vi vil gjerne ha 
forslag til forbedringer.
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Jeg bor på Fjorvangen og er 
utdannet Magister Artium. 
Pensjonert diplomat. Selv-
stendig næringsdrivende. 
Møtende vara i kommunesty-
ret, medlem av TMP-utvalget 
og Kulturutvalget. Med 
i  Fredsbevegelsen på Nesod-
den.  Navnefesttaler, vigsler 
og seremonileder i Human-
Etisk Forbund, medlem av 
Oslo Universitetssykehus’ 
Samtalepartnergruppe for 
mennesker i krise. 

Jeg er et engasjert menneske 
som:  Arbeider MOT kom-
munesammenslåingen, FOR 

Rødts 1. kandidat:
Kjellaug Myhre (71)

medvirkende demokrati, et 
integrerende Nesodden-sam-
funn og bærekraftig miljø. 
Opptatt av de enorme ulik-
hetene globalt og i forskjells-
Norge, norsk krigføring og 
profitt på våpensalg via USA 
og Nato, verdenssamfunnets 
svik mot Palestina generelt 
og konsentrasjonsleiren i 
Gaza spesielt.

Dersom du ønsker Kjel-
laug i kommunestyret 
bruker du Rødt sin liste 
og setter kryss ved hen-
nes navn.

Er der når du 
trenger det

Det kan virke som om kommunen gjør som den vil, helt uavhengig av hvem som 
er valgt til å styre.  Forskjellene kan være vanskelig å få øye på.  Det er ikke like-
gyldig hvem du velger.  

Når saker blir akutt,  kommer ofte lokale aksjoner og krav.  De kan presse fram 
endringer. Men det er lettest hvis det er noen i systemet som støtter deg opp. Det 
er rollen Rødt har. Her er noen eksempler:

Brannsikring av Fjell-
strand skole

Fjellstrand skole hadde 
hatt pålegg om utbedring  
av brannfeller fra i alle fall 
2005. I 2012 tok FAU opp 
saken og innkalte politikerne 
til oppvaskmøte for å få fart 
i arbeidet med å montere 
branntrapp med mer.  Alle sa 
ja og ha.   Rødt tok saken og 
fremmet interpellasjon om 
at branntiltak måtte utføres 
straks. Det fikk bare 4 stem-
mer. Ordfører Sandbergs 
forslag, som ikke angav noe 
tidsperspektiv ble vedtatt. 
Men vi bidro til å skape trykk 
som etter hvert fikk tiltak på 
plass.

Gang- og sykkelveier

Rødt stilte forslag om å 
fornye Trafikksikkerhetspla-
nen vår i løpet av 2013.  Det 
ble nedstemt av AP, H og 
Frp. Underveis har vi prøvd 
å sette fokus på trafikksik-
kerhet og løfte temaet.  Nå 
kommer en plan som er lite 
konkret. Rødt er pådriver 
for å få konkrete  tidfestede 
tiltak.

Barnehagestapping
Da rådmannen   foreslo å øke 
antallet barn i storbarnavde-
lingene fra 24 til 28 reagerte 
ansatte og foreldre. Det ble  
skarpe debatter om kvalite-
ten i barnehagene og  ar-
beidsforholdene for ansatte.  
Resultatet var at kommune-

styret avviste forslaget etter 
vedtaksforslag fra Rødt og 
Høyres Constance Elmen-
horst. 

Legevakt
Rødt har støttet opp de lokale 
aksjonene for å få døgnle-
gevakt tilbake til Nesodden.  
I kommunestyret har vi 
fremmet forslag om å hente 
døgnlegevakta tilbake  og har 
vært initiativtaker til felles-
forslag og fellesopptreden 
fra de 6 partiene som ønsker 
døgnlegevakta tilbake. 

Tariffavtalen til lærerne
Våren 2014 var lærerne i 
streik. En aggressiv arbeids-
giver ville ha redusert de sen-
trale,  landsdekkende avtale-
ne.   Ordføreren på Nesodden 
støttet arbeidsgiverne.   Rødt 
tok initiativet til at kom-
munestyret som ansvarlig 
arbeidsgiver for lærerne på 
Nesodden skulle be Kommu-
nenes Sentralforbund om å 
trekke de aggressive kravene.   
Vi fikk ikke flertall, men 
klarte å få fram at kommune-
styret var svært delt i sitt syn 
og bidro til å svekke arbeids-
givernes offensiv. 

Boikott av israelske va-
rer. 
Palestinakomiteen har samlet 
over 1000 underskrifter for 
kravet om å boikotte israel-
ske varer fra okkuperte pales-
tinske områder.    Rødt reiste 
saken i kommunestyret og 
fikk flertall for at kommunen 

ikke skulle kjøpe israelske 
varer så lenge okkupasjonen 
fortsetter. 

Bergerskog – biologisk 
mangfold
Når naboene protesterte på 
nedbyggingen av Berger-
skog, bestilte egen rapport 
til kr 20 000,- for å påvise 
feilinformasjon fra utbygger 
. Utbygger gav inntrykk av at 
skadevirkningene for det bio-
logiske mangfoldet var små, 
mens naboenes inngripen 
påviste svært store skadevirk-
ninger i en av våre verdifulle 
biotoper.  Rødt har ligget på 
saken siden. Når AP, H og 
Frp satte alle miljøhensyn 
til side tok vi initiativet til 
lovlighetskontroll hos fylkes-
mannen. Der fikk vi medhold 
i at vedtaket var ulovlig. Nå 
har flertallet prøvd seg på 
nytt med samme vedtak og 
ny lovlighetskontroll forelig-
ger.  Kanskje kan et miljøo-
vergrep stoppes. 

Sykehjemsplasser
I vår ble mangelen på syke-
hjemsplasser akutt.  Kom-
munestyreflertallet med AP 
og Høyre i spissen var så 
tøffe på innsparingene sine 
at situasjonen ble uhåndter-
lig med økende regninger fra 
A-hus for pasienter kommu-
nen ikke klarte å ta imot og 
mange sykehjemspasienter 
på legd i andre kommuner.  
Rødt interpellerte og presset 
fram rask åpning av ny avde-
ling på Nesoddtunet. 

Fra et av legevaktsmøtene.  Døgnlegevakt får vi dersom AP og H mister flertallet etter valget

Quise
1. Hvem stemte for å avvikle 
vintervedlikeholdet av vel-
veiene (2013)?
 
A: AP, H, V og MDG
B: AP, H, V og Frp.
C: AP, H, SV og MDG
 
2. Hvem støttet KS (arbeids-
giverne . Kommunenes sen-
tralforbund) i kampen mot 
lærerne i 2014?
 
A: AP, H, KrF
B: H, Frp, V og KrF
C: AP, H og Frp
 
3. Hvem er mot heldøgnsle-
gevakt på Nesodden?
 
A: Frp, Krf og H
B: AP og H
C: SV, AP og H
 
4.  Hvilke partier stemte for å 
verne Bergerås?

A:  R, MDG og V
B: R, MDG, SV, V og KrF.
C: R, AP, SV og MDG
 
5.  Hvem stemte for at Nes-
odden skulle delta i den kul-
turelle boikotten av Israel?
 
A: R
B: R, SV og MDG
C: R, SV, AP og V

6. Hvem stemte for å avvi-
kle ordningen hvor 10% av 
velgerne kunne kreve folke-
avstemning om en sak?

A: AP, H, KrF og Frp?
B: AP, H, V og Frp?
C: AP, H

Svar nederst på side 6


